
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 17. december 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 254
Hvad mener ministeren om resultaterne af den seneste rapport fra DCE - Nationalt 
Center for Miljø og Energi på Aarhus Universitet, der viser, at der et bekymrende højt 
niveau af ultrafine partikler omkring Københavns Lufthavn og ved daginstitutioner, skoler 
og idrætsanlæg, hvor mange børn opholder sig, og er resultaterne noget, der giver 
anledning til handling fra nationalt hold? Der henvises til artiklen: ”Bekymrende høj luftfor-
urening ved daginstitutioner”, dr.dk, 7. november 2024.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Peter Skaarup (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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